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Geachte Voorzitter, 

In Suwinet-lnkijk kunnen medewerkers van gemeenten, UWV, SVB en een aantal andere 
overheidsorganisaties met een paar muisklikken een groot deel van de gegevens zien van bijna 
iedere Nederlander. Onder andere watje verdient, waarje werkt, of je schulden hebt, hoe je gezin is 
samengesteld of welke auto je hebt. De beveiliging van deze overheidsinformatie is de laatste tijd 
een hot issue. Burgers moeten erop kunnen rekenen dat de gemeente zorgvuldig met de gegevens 
omgaan en dat inzage in die gegevens beperkt is tot het doel dat ermee gediend is. 

Uit recente onderzoeken van de Inspectie Werk en Inkomen en het Ministerie van SZW komt naar 
voren dat er op deze punten nog veel te verbeteren is, vooral bij de gemeenten. Mede daarom werd 
door het BKWI de campagne 'Zorgvuldig gebruik Suwinet' gestart. Onderdeel van deze campagne is 
een monitor Gebruik Suwinet die op 5 indicatoren een indicatie geeft van de beveiligingsniveaus. 
Daaruit is gebleken dat bij 100 gemeenten de beveiliging niet voldoende op orde is. 

De gemeente Haarlem werkt met een beveiligingsplan uit 2009. Dat dateert dus nog uit de tijd van 
de 'oude' huisvestingssituatie van de dienst SoZaWe en van vóór het 'Nieuwe Werken' en het 
Flexwerken en is naar mening van de VVD verouderd. 

De VVD fractie is ongerust over de situatie in Haarlem en stelt u daarom de volgende vragen conform 
artikel 38 van het Regelement van Orde: 

Heeft de Gemeente Haarlem de monitor 'Gebruik Suwinet' gehanteerd? 

Zo nee, waarom niet? En bent u bereid dat alsnog te doen en de Gemeenteraad te 
informeren over de score op de indicatoren? Zo ja, hoe werd gescoord op de indicatoren? 
Behoort de Gemeente Haarlem tot één van de 100 gemeenten waarvan de beveiliging niet 
voldoende op orde is? wat gaat u in dat geval ondernemen om ervoor te zorgen dat die 
beveiliging wel op orde komt? 

- De Gemeente Haarlem heeft op 6 december 2012 deelgenomen aan een workshop 
'Zorgvuldig gebruik Suwinet'. Welke acties zijn daaruit voortgekomen? 

Bent u het met de fractie van de VVD eens dat het beveiligingsplan verouderd is? Zo ja, 
wanneer stelt u een nieuw beveiligingsplan vast? Zo nee, waarom niet? 

Namens de VVD fractie. 
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